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	SOS CHILDREN’S VILLAGES
	ДЕТСКИЕ ДЕРЕВНИ SOS

	As announced already at the last General Assembly of SOS Children's Villages International in June 2008 in Innsbruck, I will not stand for re-election as President at the next General Assembly in 2012.
Since I want our organisation to go well prepared into this upcoming change of Presidency we need to start the process already now. It will be the handing over of responsibility for our global SOS Children's Village family and therefore needs to be well planned. I would wish that the whole organisation stands united behind this handing over.
At the last session of the Executive Committee of SOS Children's Villages International on February 18, 2011. ample time was dedicated to discuss the way forward until June 2012. Our discussions were also complemented by advice from our long standing partners from the internationally renowned and reputed governance and management consultancy firm Egon Zehnder International (EZI), namely Mr Fred O. Jacobsen and Mr Raimund Steiner.
Naturally, the next President will and shall not be a copy of me. The next President will do things differently but I am sure she/he will do it very well and that such a person also exists who is willing and able to do it.
	Как было заявлено на последней Генеральной ассамблее Международных детских деревень SOS в июне 2008г. в Инсбруке, я не планирую выдвигать свою кандидатуру на переизбрание на пост Президента на следующей Генеральной ассамблее в 2012г.

В свою очередь, я хочу, чтобы наша организация была готова к смене Президента, по этой причине, подготовку необходимо начинать уже сейчас. Процесс передачи ответственности за благополучие наших Международных детских деревень SOS должен быть тщательно продуман. Я бы хотел, чтобы во время смены Президента наша организация была едина, как никогда.

В рамках последнего заседания Исполнительного комитета Международных детских деревень SOS 18 февраля 2011г. мы подробно обсудили программу действий вплоть до июня 2012г. Также во время заседания мы выслушали предложения и советы от наших надежных партнеров, таких как международная консалтинговая компания по вопросам управления Egon Zehnder International (EZI) в лице господина Фреда О. Джейкобсена и господина Реймунда Штайнера.

Естественно, что следующий Президент не должен быть и не будет таким, как я. Следующий Президент будет иначе вести дела, но я уверен, что на него или нее можно будет положиться. Также я уверен, что мы сможем найти человека, который захочет и сможет возложить на себя эти обязанности.


